



Council of the European Union  
General Secretariat

Brussels, 22 April 2016

CM 2454/16

PTS A

### COMMUNICATION

#### LIST OF ADOPTED 'A' ITEMS

---

Contact: coreper.2@consilium.europa.eu  
Tel./Fax: +32.2-281.7814/7199

---

Subject: 3461st meeting of the COUNCIL OF THE EUROPEAN UNION  
(Justice and Home Affairs)

---

Date: 21 April 2016  
Venue: European Convention Center Luxembourg (ECCL)  
4, Place de l'Europe  
1499 LUXEMBOURG

---

#### Non-legislative activities

The 3461st meeting of the Council (Justice and Home Affairs) on 21 April 2016 adopted the "A" items listed in:

- 1) 7993/16
  - 2) 7993/16 ADD 1:
29. Draft Council Decision amending Decision 2013/184/CFSP concerning restrictive measures against Myanmar/Burma  
= Adoption  
7640/16 CORLX 148 CFSP/PESC 281 COASI 37 COARM 61 FIN 209  
7395/16 CORLX 131 CFSP/PESC 256 COASI 35 COARM 54 FIN 198  
approved by Coreper, Part 2, on 13.04.2016

30. Draft Council Decision updating and amending the list of persons, groups and entities subject to Articles 2, 3 and 4 of Common Position 2001/931/CFSP on the application of specific measures to combat terrorism, and amending Decision (CFSP) 2015/2430  
and  
Draft Council Implementing Regulation implementing Article 2(3) of Regulation (EC) No 2580/2001 on specific restrictive measures directed against certain persons and entities with a view to combating terrorism and amending Implementing Regulation (EU) 2015/2425  
= Adoption  
7802/16 CORLX 164 COTER 42 CFSP/PESC 301 RELEX 255 FIN 221  
7770/16 CORLX 160 COTER 36 CFSP/PESC 297 RELEX 251 FIN 217  
+ COR 1 (sl)  
7777/16 CORLX 161 COTER 37 CFSP/PESC 298 RELEX 252 FIN 218  
+ COR 1 (sl)  
approved by Coreper, Part 2, on 13.04.2016

o  
o o

### **Activités non législatives**

La 3461<sup>e</sup> session du Conseil (Justice et affaires intérieures) du 21 avril 2016 a adopté les points "A" repris aux documents :

1) **7993/16**

2) **7993/16 ADD 1** :

29. Projet de décision du Conseil modifiant la décision 2013/184/PESC concernant les mesures restrictives à l'encontre du Myanmar/de la Birmanie

= Adoption

7640/16 CORLX 148 CFSP/PESC 281 COASI 37 COARM 61 FIN 209  
7395/16 CORLX 131 CFSP/PESC 256 COASI 35 COARM 54 FIN 198  
approuvé par le Coreper (2<sup>e</sup> partie) le 13 avril 2016

30. Projet de décision du Conseil portant mise à jour et modification de la liste des personnes, groupes et entités auxquels s'appliquent les articles 2, 3 et 4 de la position commune 2001/931/PESC relative à l'application de mesures spécifiques en vue de lutter contre le terrorisme, et modifiant la décision (PESC) 2015/2430  
et

Projet de règlement d'exécution du Conseil mettant en œuvre l'article 2, paragraphe 3, du règlement (CE) n° 2580/2001 concernant l'adoption de mesures restrictives spécifiques à l'encontre de certaines personnes et entités dans le cadre de la lutte contre le terrorisme, et modifiant le règlement d'exécution (UE) 2015/2425

= Adoption

7802/16 CORLX 164 COTER 42 CFSP/PESC 301 RELEX 255 FIN 221  
7770/16 CORLX 160 COTER 36 CFSP/PESC 297 RELEX 251 FIN 217  
+ COR 1 (sl)  
7777/16 CORLX 161 COTER 37 CFSP/PESC 298 RELEX 252 FIN 218  
+ COR 1 (sl)  
approuvé par le Coreper (2<sup>e</sup> partie) le 13 avril 2016